





Part B: Vocabulary

<u>Directions:</u> Questions 11-25 are incomplete sentences. Beneath each sentence you will see four words or phrases marked (1), (2), (3), and (4). Choose the one word or phrase that best completes the sentence. Then mark the correct choice on your answer sheet.

11-Richer, more developed economies have a responsibility to ... the protection of fragile ocean ecosystems around the world.

threaten
fund

- 2) ban
- 4) pose

صفحة ۴	اختصاصي منحصراً زبان	پروژهٔ «۳» – آزمون ۱۸ آذر ۱۴۰۱
	hercury is a strange because it is the	only metal that is liquid at room
temperature.		
1) twist	2) substance	
3) coincidence	4) incident	
	nputer software manufacturers release mo	re versions of their best-selling
titles.		
1) flexible	2) evident	
3) sophisticated	4) courageous	their errores conceively when
traveling.	money, the executives were required to .	their expenses, especially when
1) curb	2) dedicate	
3) incur	4) charge	
	mon for movie stars, singers, and politiciar	is to complain about the of their
private lives.	mon for movie stars, singers, and pontienal	is to complain about the of then
1) isolation	2) sensation	
3) transaction	4) invasion	
,	lost about the economic downturn she pred	licted for the next month is not its
magnitude but rather	-	
1) compliment	2) imminence	
3) diversity	4) evolution	
7-The good point is tha	t if you are not with the goods, you will b	e refunded in full very soon.
1) depressed	2) interested	
3) natural	4) satisfied	
8-In her early days as	a singer, she had encountered those who	had assumed she was nothing
more than an amateu	r one.	
1) fortunately	2) wrongly	
3) honestly	4) frequently	
	gia State University are an investigati	on into the ability of apes to use
language.		
1) acquiring	2) exaggerating	
3) furnishing	4) conducting	
	eable moods, but they should be in	how they handle their children's
behavior.	2) significant	
1) accurate	4) cruel	
3) consistent	t of the house has been with lights, and	l so has the evergreen in the living
room.	it of the house has been with lights, and	i so has the evergreen in the hving
1) encouraged	2) identified	
3) trimmed	4) evolved	
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	based so your phone will remind you of	something important when you are
arriving at or leaving		
1) alerts	2) resources	
3) results	4) scores	
-	e for before the performance, so we shou	ldn't expect them to do a miracle.
1) rehearsal	2) reception	
3) reluctance	4) humidity	
	rices pushed inflation to 5.6% last month,	renewed concern about whether
inflation would sprea	-	
1) baffling	2) devoting	
3) overcoming	4) prompting	
	e worst financial crises in recent memory	, British investors threw to the
wind and scrambled t	•	
1) instinct	2) equipment	
3) evidence	4) caution	

صفحهٔ ۵	
---------	--

Part C: Sentence Structure

<u>Directions</u>: Choose the sentence with the best word order for each of the following series. Then mark the correct choice on your answer sheet.

26-

1) The town is lacked basic healthcare facilities; however, people have to travel many miles to see a doctor.

2) Lacking the town basic healthcare facilities, so people have to travel many miles to see a doctor.

3) Being lacked in the town basic healthcare facilities, people have to travel many miles to see a doctor.

4) The town lacks basic healthcare facilities, so people have to travel many miles to see a doctor.

27-

1) Deforestation having resulted to the destruction of thousands of acres of tropical forests.

2) Deforestation has resulted in the destruction of thousands of acres of tropical forests.

- 3) Deforestation was resulted in the destruction of thousands acres of tropical forests.
- 4) Deforestation resulting to the destruction of thousands acres of tropical forests.

28-

1) As a company starting off to produce a range of facial cleansers and moisturizers had not been tested on animals.

2) A company starting off to produce a range of facial cleansers and moisturizers that had not been tested on animals.

3) The company started off producing a range of facial cleansers and moisturizers which had not been tested on animals.

4) As the company started off producing a range of facial cleansers and moisturizers which had not been tested on animals.

29-

1) Being over 60 miles from the epicenter of the earthquake, but the city still suffered as substantially damage.

2) To suffer as substantial damage as the city was still over 60 miles from the epicenter of the earthquake.

3) The earthquake, being over 60 miles from the epicenter of the city still suffered substantially damage.

4) The city was over 60 miles from the epicenter of the earthquake, but still suffered substantial damage. 30-

1) His claim that the Earth moved around the Sun was provided the evidence he did not validate to many.

- 2) To many, the evidence he provided did not validate his claim that the Earth moved around the Sun.
- 3) The evidence he provides to many have not validated his claim that the Earth moves around the Sun.
- 4) The Earth moving around the Sun is his claim that to many the evidence he provides don't validate.

Part D: Language Function

Directions: Read the following conversations between two people and answer the questions about the conversations by choosing one of the choices (1), (2), (3), or (4). Then mark the correct choice on your answer sheet. A: I think we have to ...(31).... This is what I really need.

B: Absolutely! We can rest for a while and ...(32).... I'm starving.

- **31-** 1) hit the road
- 3) sleep on it
- 32- 1) bite my tongue
- 3) hit the nail on the head

4) have the magic touch A: The senator has been accused of trying to sweep his former drug use under the ...(33)....

B: Really?! ...(34)...! I didn't know about it.

33- 1) carpet

3) book

34- 1) I beg to differ

3) I couldn't agree more

- A: Do you know anyone who ...(35)....
- 4) I get the ball rolling B: One of my colleagues. She explained the whole thing, and no one could understand.

2) gives you a ring

4) speaks in riddles

2) What a shame

2) ring a bell

2) grab a bite

2) chair

4) dust

4) make a pit stop

- **35-** 1) closes the deal
 - 3) keeps the change
 - A: Hello, this is Helen Bayliss.

B: Hello, Ms. Bayliss. I'm phoning from the hospital.

- A: Yes, has something happened?
- B: ...(36)... your son has had an accident.

A: What? Oh no, is he badly hurt?

صفحة ۶	اختصاصي منحصرأ زبان	پروژهٔ «۳» – آزمون ۱۸ آذر ۱۴۰۱					
B: Well, he's brok A: But is he OK?	B: Well, he's broken his leg, and he's got cuts and bruises on other parts of his body.						
B: Yes, he's seen a	doctor and he's going to be all right.						
	come and see him?						
	And perhaps you could bring some pyjamas	for him.					
	to keep him overnight?						
	worry. It's just routine after an accident like						
	, I'll go and get some stuff for him, and I'll b						
	e to the reception in Accident and Emergenc	у.					
	e there soon. Thanks, goodbye.						
B: Goodbye.							
36- 1) Excuse me	·) I don't think					
3) I'm afraid) I suppose					
37- 1) I don't like it	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·) Oh, I'm terribly sorry					
3) I guess so	4) Oh, thank goodness					
38- 1) No, thanks	2)) I see					
3) Oh, that's great	4) I don't agree					
39- 1) That'll be fine	2)) Oh, come on					
3) I'm not sure	4) Never mind					
A: It's already an	hour we are waiting for John, what's keepin	g him?					
	lidn't tell me anything about when he would						
10- 1) I'm at my wits e	nd 2)) I stick to the rules					
3) I don't have a cl	ue 4) I'm asking for trouble					

Part E: Cloze Test

<u>Directions:</u> Read the following passage and decide which choice (1), (2), (3), or (4) best fits each space. Then mark the correct choice on your answer sheet.

Having a positive mental attitude is one of the best ways you can help yourself and your life improve drastically. Surely things aren't always ...(41)... and roses but just looking at the brighter side of the journey ...(42)... you happy and healthy. No matter what your situation is, it's never too late to change and a change in attitude can do ...(43)... for your life.

Without a doubt, the best way to go through life is in happy bliss. The journey might not always be perfect, but with a positive mental attitude, ...(44)... can be quite enjoyable. ...(45)... on the brighter side of life and going down the road with an eagerness can bring out the best in you. Happiness has no price, it's free! Best of all, you can give that feeling to ...(46)... Whether you love to get hyped up for your favorite sports team ...(47)... a simple walk through the park, a positive spin to it makes it much better. You can also share your good vibes ...(48)... others.

There is nothing more valuable in your life than your good health, which is ...(49)... a positive attitude is key to keeping yourself healthy. Scientific research ...(50)... that people with a positive attitude are healthier physically and mentally than someone without one. What exactly does this mindset grant you? Well, physically it strengthens your body, ...(51)... your immune systems, speeds up disease recovery, and reduces the risk of a heart attack. Mentally, when you have a positive attitude you are more alert, have less stress, and are at a lower risk of ...(52)... and other mental health problems. Anything ...(53)... both the risk of mental and physical illnesses is a must-have in life. The best benefit of all? A positive ...(54)... actually makes you live longer. Positivity not only helps you wake up and ...(55)... to greet the day, but also it helps keep you as healthy as can be.

neips you wante up unu .		success in helps heep you us	neuring us cun ;
41- 1) principle	2) excuse	3) capital	4) sunshine
42- 1) to keep	2) keeps	3) keep	4) keeping
43- 1) wonders	2) volumes	3) margins	4) reasons
44- 1) which	2) and	3) and it	4) it
45- 1) Look	2) Looking	3) You can look	4) To look
46- 1) you and others people	, <u> </u>	2) yourself and other people	,
3) yourself and the other	s people	4) you and the other people	
47- 1) and	2) but	3) or	4) so
48- 1) with	2) to	3) on	4) into
49- 1) what	2) why	3) that	4) where
50- 1) has been proven	2) proven	3) proving	4) has proven
51- 1) boosts	2) invades	3) diminishes	4) strives
52- 1) insight	2) depression	3) miracle	4) community
53- 1) that reduces	2) reduces	3) reduced	4) is reduced
54- 1) shelter	2) sewage	3) outlook	4) argument
55- 1) excited	2) be excited	3) exciting	4) be exciting

صفحة ٧

Part F: Reading Comprehension

Directions: In this part of the test, you will read two passages. Each passage is followed by some questions. Answer the questions about the passages by choosing the best choice (1), (2), (3), or (4). Then mark the correct choice on your answer sheet.

PASSAGE 1:

For archeologists, Southeast Asia has always been something of a cultural backwater-nothing to compare with Egypt, Greece, or the lands once nurtured by the Tigris and Euphrates rivers. Then, just ten years ago, a vacationing Harvard student found some curiously painted pots in a road cut near the dusty village of Ban Chiang in Northeast Thailand.

Today, scientists at Ban Chiang are working round the clock to keep ahead of looters. They are convinced that they have found the remnants of one of the most ancient centers of civilization yet unearthed—the dwelling place of a Bronze Age people whose metallurgy may eventually establish them as even more advanced than were the inhabitants of Mesopotamia 5,000 years ago. Just where these antique Asiatic people came from is a mystery. But from spearheads, pottery, and other artifacts discovered in their burial mounds, there is no question that their civilization is at least as old as that of the Middle East.

The area of excavation covers a wide arc of Thailand's Khorat Plateau, extending for about 200 miles from the east to the southwest of Ban Chiang. Archeologists think that the region contains as many as 300 ancient burial mounds and habitations. Ban Chiang is the largest and deepest of the 60 sites located to date and contains the remains of more than 15,000 individuals.

Thus far, the excavation has produced 18 tons of pottery, stone, and metal items, 126 human skeletons, many animal fossils, and a picture of an extraordinarily sophisticated ancient society that occupied the region from about 3600 to 250 B.C. The prize item of the collection is a 5,600-year-old bronze spear point that is almost certainly the oldest artifact of this particular alloy ever found anywhere.

56-The passage is mainly about

50-1 ne passage is ma	infy about		
1) archeologists		2) an ancient civili	zation
3) Asiatic people		4) Bronze Age	
57-In the first paragr	aph, the second sente	ence	
	e of the first sentence		
2) provides a contra	ast to the first sentence		
3) describes the effe	ect of the first sentence	e on the second sentence	
4) proves that the an	rcheologists' ideas abo	out Southeast Asia were true	
58-We can understan	d from the passage th	hat scientists at Ban Chiang	g are most worried about
1) environmental da	amages	2) foreign governm	nents
3) looters		4) local authorities	
59-The underlined we	ord "remnants" in the	e second paragraph is close	est in meaning to
1) remarks	2) reports	3) remains	4) researches
60-The second parage	raph indicates that th	e archeologists are	
1) fairly sure of the	importance of their dia	scovery	
2) rather unsure of t	the importance of their	discovery	
3) undecided about	the importance of thei	r discovery	
4) somehow unsure	about the importance	of their discovery	
61-It can be inferred	from the passage tha	t the civilization in question	n
1) moved there from	n the Middle East		
2) traded artifacts w	with the people from the	e Middle East	
3) was the oldest or	ne in the Middle East		
4) was probably old	ler than the Middle Eas	st civilization	
62-Which of the follo	wing questions was N	OT provided with an answ	ver in the passage?
1) What is the most	important item of the	collection found in the area	of excavation?
2) How many sites	have been located to d	ate, and which one is the larg	gest and the deepest?
3) What led to the d	liscovery of an ancient	civilization in Northeast Th	ailand?
4) Where did the pe	cople belonging to the	newly found civilization con	ne from?
63-How many human	skeletons have been	discovered in Ban Chiang	?
1) 300	2) 126	3) 60	4) 200

صفحهٔ ۸

PASSAGE 2:

Many ants forage across the countryside in large numbers and undertake mass migrations; these activities proceed because one ant lays a trail on the ground for the others to follow. As a worker ant returns home after finding a source of food, it marks the route by <u>intermittently</u> touching its stinger to the ground and depositing a tiny amount of trail pheromone – a mixture of chemicals that delivers diverse messages as the context changes. These trails incorporate no directional information and may be followed by other ants in either direction.

Unlike some other messages, such as <u>the one</u> arising from a dead ant, a food trail has to be kept secret from members of other species. It is not surprising then that ant species use a wide variety of compounds as trail pheromones. Ants can be extremely sensitive to these signals. Investigators working with the trail pheromone of the leafcutter ant Atta Texana calculated that one milligram of this substance would suffice to lead a column of ants three times around Earth.

The vapor of the evaporating pheromone over the trail, guides an ant along the way, and the ant detects this signal with receptors in its antennae. A trail pheromone will evaporate to furnish the highest concentration of vapor right over the trail, in what is called a vapor space. In following the trail, the ant moves to the right and left, oscillating from side to side across the line of the trail itself, bringing first one and then the other antenna into the vapor space. As the ant moves to the right, its left antenna arrives in the vapor space.

The signal it receives causes it to swing to the left, and the ant then pursues this new course until its right antenna reaches the vapor space. It then swings back to the right, and so weaves back and forth down the trail.

64-What does the passage mainly discuss? 1) The mass migration of ants 2) How ants mark and follow a chemical trail 3) Different species of ants around the world 4) The information contained in pheromones 65-The word "intermittently" in paragraph 1 is closest in meaning to 2) incorrectly 3) rapidly 4) roughly 1) periodically 66-The phrase "the one" in paragraph 2 refers to a single 1) message 2) dead ant 3) food trail 4) member 67-According to the passage, why do ants use different compounds as trail pheromones? 1) To reduce their sensitivity to some chemicals 2) To attract different types of ants 3) To protect their trail from other species 4) To indicate how far away the food is 68-The author mentions the trail pheromone of the leafcutter ant in paragraph 2 to point out 1) how little pheromone is needed to mark a trail 2) the different types of pheromones ants can produce 3) a type of ant that is common in many parts of the world 4) that certain ants can produce up to one milligram of pheromone 69-According to the passage, how are ants guided by trail pheromones? 1) They concentrate on the smell of food. 2) They follow an ant who is familiar with the trail. 3) They avoid the vapor spaces by moving in a straight line. 4) They sense the vapor through their antennae. 70-According to the passage, the highest amount of pheromone vapor is found 1) in the receptors of the ants 2) just above the trail 3) in the source of food

4) under the soil along the trail

۱۰- گزینهٔ «۴» (معمد طاهری) نكتة مهم درسي: در عبارت شرطی بعد از "if"، زمان گذشتهٔ ساده آمده است (جمله شرطی نوع ۲)؛ بنابراین، در جواب شرط، از would" یا could" مے توان استفادہ کرد. (كىرامىر) ۴/ ٣ ۲ Π

(عارله هيررى)

۵- گزینهٔ «۳»

نكتة مهم درسي:

وقتی جملهای با فعل کمکی "were / had" شروع می شود اما در پایان آن علامت سوال نیست، متوجه می شویم نوعی وارونگی اتفاق افتاده است. چون در قسمت دوم جمله عبارت "would have enrolled" آمده است، متوجه می شویم شرطی نوع سوم است (رد گزینه های «۱ و ۲») و برای عبارت شرط آن، زمان گذشتهٔ کامل را انتخاب می کنیم که البته این جا به صورت وارونه استفاده شده و در اصل "... It was just" بوده است. عبارت "It was just" با ادامهٔ جمله، یک جملهٔ کامل را تشکیل می دهد که نمی تواند فقط با کاما و بدون حرف ربط به جملهٔ دوم وصل شود (رد گزینهٔ «۴»).



(عارله هيرری)

۱- گزینهٔ «۱»

نكتة مهم درسي:

در این سوال، ساختار شرطی مرکب استفاده شده است، چون عملی در گذشته منجر به اتفاقی در زمان حال شده است. در شرطی مرکب، فقط شرطی نوع دوم و نوع سوم میتوانند ترکیب شوند، بنابراین در جواب شرط نمیتوانیم "won't be" داشته باشیم (رد گزینهٔ «۲»). با توجه به اینکه در عبارت شرط، گذشتهٔ کامل استفاده شده است، میتوان جمله را شرطی نوع سوم محسوب کرد اما به دلیل وجود "now" نمی توان این را پذیرفت (رد گزینهٔ «۳»). عبارت "shouldn't have been" نمی توان "mow"، قابل پذیرش نیست، چون به عملی اشاره می کند که در گذشته آن شخص باید انجام نمی داده، اما داده است (رد گزینهٔ «۴»).









(عارله هيررى)

(گرامر)

۴ 🗸

۲- گزینهٔ «۴»

نكتة مهم درسي:

با توجه به مفهوم جمله، نویسنده تعجب میکند که چرا افراد زیادی اسکی را دوست دارند، در حالی که او چیزی را بدتر از اینکه همزمان سردت شود و بترسی نمیداند. "few" (تعداد خیلی کم) به جمله مفهوم منفی میدهد، در حالی که طبق جمله دوم، مشخص است که منظور نویسنده این نیست (رد گزینهٔ «۱»). کلمهٔ "plenty" نباید به همراه "a" به کار رود و نیاز به حرف اضافهٔ "fo" دارد (رد گزینهٔ «۲»). کلمهٔ "much" برای اسمهای غیرقابل شمارش به کار می رود و کلمهٔ "people" اسم جمع است (رد گزینهٔ «۳»).



له ميرري)	(عار		۱- گزینهٔ «۱»
			نكتة مهم درسي:
ت تا نشــان	مراه "enough" بهکار رفته است	مله، قيد "hard" بهھ	در قسمت دوم ج
ت. در ایــن	دن در آزمون تـلاش كـرده اسـم	ازهٔ کافی برای قبول ش	دهد شخص بهاند
ں استفادہ	راین، نمیتوان از صفت تفضیل	انجام نشده است و بنابر	جمله، مقایسه ای
"that-cla	«صفت + so»، باید از "ause	«۳»). بعد از ترکیب	کرد (رد گزینـهٔ
، سختی)	»). قيد "hardly'' (بـه زور، بـه	از مصدر (رد گزینهٔ «۳	استفاده کرد، نه ا
(كرامر)	مطابقت ندارد (رد گزینهٔ «۴»).	ه و با معنی کلی جمله	مفهوم منفی دارد
۴	سابت ۳	٢	1.
مد ظاہری)	(مدد		۱- گزینهٔ «۲»
			نكتة مهم درسي:
ِ صفت یا	.ر هم» قید مقدار است و قبل از	h'' در معنی «هر چقد	کلمهٔ "owever
		د.	قيد به كار مىروه
(كرامر)			
۴	٣	۲	1

۷- گزینهٔ «۳»

www.konkur.in (مەمەر طاھرى)

نكتة مهم درسي:



konkur in

N	/ww.konkur.in (عارله هيرري)			۳- گزینهٔ «۱»
				نكتة مهم درسي:
	.هـد و کـار را بـه	شخص کار را انجام نمید	فعل سببی است (خود	فعل "have" ف
	نىدە كار نيامدە	ه این که بعد از آن انجامده	میسپارد) و با توجه ب	شخص دیگری
	شکل سـوم فعـل	و بنابراین، بعد از آن باید	نهول محسوب مىشود	است، سببی مج
	در و ریشـهٔ سـادهٔ	ع ل مثل مصدر، اسـم مصـد	بود. شکلهای دیگر ف	(pp) استفاده ش
		برد (رد سایر گزینهها).	در این ساختار بهکار	فعل را نميتوان
	(گرامر) مع			.
	۴	٣	۲	<u> </u>
	(سعیر کاویانی)			۱۱- گزینهٔ «۳»
	بن مالی حفاظـت	وسعهيافتهتر مسئوليت تأم	اقتصادهای غنیتر و ت	ترجمهٔ جمله: «
	دارند.»	ر سراسر جهان را بر عهده	ی اقیانوسی شکننده د	از اكوسيستمهاء
		۲) ممنوع کردن		۱) تهدید کردن
		۴) ژست گرفتن	كردن	۳) تأمين مالي
	(واژگان)			
	۴	٣.	۲	١
	(سعیر کاویانی)			۱۲- گزینهٔ «۲»
	زيـرا تنهـا فلـزى	، جیوہ مادۂ عجیبی است،	تا آنجا که من میدانه	ترجمهٔ جمله: «
		بع است.»	دمای اتاق به شکل ما	میباشد که در
		۲) ماده		۱) پیچیدگی
		۴) رویداد		۳) تصادف
	(واژگان)			
	۴	٣	۲	1
	(سعيد کاوياني)			۱۳- گزینهٔ « ۳ »
	د سال یک بار	ِهای کـامپیوتری هـر چنـ	تولیدکنندگان نرمافزار	ترجمهٔ جمله: «
		روش خود را منتشر میکنن		
		رو می از ان ا		۱) منعطف
		۴) شجاع	, فته	۳) پیچیدہ، پیش
			,	
	(واژگان)			
	(واژگان) ۲	۳.	۲	1

(سعیر کاویانی)			۱۴- گزینهٔ « ۱ »
ن موظـف شـدند	رفهجـویی در پـول، مـدیران	«در تـلاش بـرای صـ	ترجمهٔ جمله:
	ِ، کاهش دهند.»	را، به ویژه هنگام سفر	هزينههاي خود
	۲) اختصاص دادن		۱) کاهش دادن
، گرفتن	۴) مطالبه کردن، هزینه	ć	۳) متحمل شدر
(واژگان)			
۴	٣	۲	1~
(سعير کاوياني)			- 10 گزینهٔ «۴ »
ران از تجـاوز بـه	ما، خوانندگان و سیاستمدا	شکایت ستار گان سین	
.,, . , . ,		ان بهطور فزایندهای ر	
	۲) احساس		۱) انزوا
	۴) تهاجم، تجاوز		۳) معامله
(وار لم			
۴	٣	۲	٦
(مممر فوار آقایی)			۱۶- گزینهٔ «۲»
ــرای مــاه آینــده	ورد رکود اقتصادی کـه او ب	آنچه که من را در م	ترجمهٔ جمله: «
، الوقوع بودن أن	بزرگی آن نیست، بلکه قریب	بیشتر نگران میکند،	پیشبینی کرد،
			است.»
ł	۲) نزدیکی، قرابت وقوع	، تعريف	۱) تعارف، درود.
	۴) تکامل		۳) تنوع
(واژگان) ۲	٣	۲	Γ
Ľ	Ľ	Ľ.▼	

w	ww.konkur.in (مەمربوار آقايى)			۱۷- گزینهٔ «۴»
	از کالا، تمام مبلغ	نه در صورت عدم رضایت	يتهٔ خوب اين است ک	ترجمهٔ جمله: «نک
		رشود.»	به شما برگردانده می	[کالا] خیلی زود ہ
		۲) علاقەمند		۱) افسرده
		۴) راضی		۳) طبیعی
	(واژگان)	_	_	_
	۴	٣	۲	
	(مەمدېوار آقايى)			۱۸- گزینهٔ «۲»
	ه، با کسانی روبـرو	خود بهعنوان يک خوانند	در روزهای آغازین	ترجمهٔ جمله: «او
	انندهٔ غیرحرفهای	که او چیزی جز یـک خو	نباه تصور می کردند .	شده بود که بهأشت
				نیست.»
		۲) بەاشتباە		۱) خوشبختانه
		۴) مكرراً، اغلب		۳) صادقانه
	(el; U))			
	۴	٣	۲	1
	(م <i>همربوار آقایی</i>) تحقیقات در مـورد	ی جورجیا، در حال انجام	حققان دانشگاه ایالت	۱۹ - گزینهٔ «۴» ترجمهٔ جمله: «م
			در استفاده از زبان ه	
		۲) اغراق کردن	ć	۱) به دست آوردن
		۴) انجام دادن		۳) مزین کردن
	(واژگان)			
	۴	٣	۲	

w	ww.konkur.in			
	(مەمدېوار آقايي)			۲۰- گزینهٔ «۳»
	نحوهٔ برخورد بـا	تغیری دارند، اما بایـد در	والدین خلق و خوی ه	ترجمهٔ جمله: «
			ثابتقدم باشند.»	رفتار فرزندانشان
		۲) قابلملاحظه		۱) دقيق، صحيح
		۴) ظالم		۳) ثابتقدم
	(داژگان)			
	۴	٣	۲	1
	ر همتاله استیری))		۲۱- گزینهٔ «۳»
	ه است و همچنین	نه با چراغهایی تزئین شد	رخت نخل جلوی خا	ترجمهٔ جمله: «د
			ىبز در اتاق نشيمن.»	درخت همیشه س
		۲) شناسایی کردن	ć	۱) تشويق کردن
		۴) تکامل یافتن	تزئين كردن	۳) کوتاه کردن،
	(el;"))			
	۴	٣	۲	1
	ر همت اله استیری))		۲۱- گزینهٔ «۱»

 ه استیری)	(ر فمت ال		۲۲- گزینهٔ «۱»
(واژگن) ۴	٣	٢	1~
1. Aux) امتیاز	ç	۳) نتیجه
) منبع	ſ	۱) هشدار
	ی را به شما یادآوری کند.»	_ة از یک مکان چیز مهم	هنگام ورود یا خروج
فين شيما	، بر مکان تنظیم کنیـد تـا تا	نوانید هشدارهای مبتنی	ترجمهٔ جمله: «می:

داشته باشیم.» ۱) تمرین ۲) پذیرایی، تحویل

۳) بیمیلی ۴) رطوبت

۲



٣

۲۴- گزینهٔ «4» (ردمت اله استيری) ترجمهٔ جمله: «افزایش شدید قیمت مواد غذایی، تورم را در ماه گذشته به ۵/۶ درصد رساند و این نگرانی مجدد را برانگیخت که آیا تورم گسترش بیشتری خواهد يافت يا خير.» ۲) وقف کردن ۱) گیج کردن ۳) غلبه کردن بر ۴) تحریک کردن، برانگیختن (واژگان) ۴ ۲ ٣ 1 ۲۵- گزینهٔ «۴» (ردمتاله استيری) ترجمهٔ جمله: «سرمایه گذاران انگلیسی که با یکی از بدترین بحران های مالی در تاریخ اخیر مواجه شدند، احتیاط را کنار گذاشتند و برای خرید سهام تلاش کردند.» ۲) تجهیزات ۱) غريزه ۴) احتياط ۳) شواهد، مدرک به ترکیب واژگانی "throw caution to the wind" به معنای «کنار گذشتن احتیاط، دل را به دریا زدن» دقت کنید. (واژگان) ۲ **P** ١ ۴ 🗸 ۵۶- گزینهٔ «۲» (سميه پيروز) ترجمهٔ جمله: «متن عمدتاً دربارهٔ یک تمدن باستانی است.» (درک مطلب) ۴ ٣ ١ ٧

	www.konkur.in (سمیه پیروز)			۵۷- گزینهٔ «۲»
	جملـهٔ اول ارائـه	دوم تضادی را بـرای	«در پـاراگراف اول، جملـهٔ	ترجمهٔ جمله:
				مىكند.»
	(_{در} ک مطلب) ۴	٣	۲.	1
	(سمیه پیروز)			۵۸- گزینهٔ « ۳ »
	انگ بیش از همه	، دانشمندان در بان چی	از متن می توان فهمید ک	ترجمهٔ جمله: «
				نگران هستند
				«غارتگران»
	(درک مطلب)			
	۴	٣٧	۲	1
	111-			
	(سميه پيروز)			۵۹- گزینهٔ «۳»
	آن خـط کشـیده	باراگراف دوم کـه زيـر	تکلمهٔ "remnants" در ب	ترجمهٔ جمله: «
	«.:	، بقایا) نزدیکترین است	ایی به "remains" (آثار	شده از نظر معن
	(درک مطلب)			
	۴	٣٧	۲	1
ور	ت دند	<u>سايد</u>		
	(سمیه پیروز)			۶۰- گزینهٔ «۱»
	نسبتاً از اهمیـت	. که باسـتانشناسـان	، پاراگراف دوم اشاره میکنه	ترجمهٔ جمله: «
			ىئن ھستند.»	کشف خود مطہ
	(درک مطلب) ۴	٣	٢	
	(سميه پيروز)			۶۱- گزینهٔ «۴ »
	بحث احتمالاً از	کرد کـه تمـدن مـورد	هی توان از متن استنباط	ترجمهٔ جمله: «
			، قدیمیتر بوده است.»	تمدن خاورميانه
	(درک مطلب)			
	forum.konkur.in	٣	۲	١

www.	kon	kur	in
vv vv vv.	NULL	ĸui.	



« \ »	گزينة	' -99
--------------	-------	-------

www.	ko	nk	ur	: ir	า
ى)	élà	ين	نسر)	

•			
("message"	گراف «۲» به یک پیام ("	عبارت "the one" در پارا	ترجمهٔ جمله: «
		«.	واحد اشاره دارد
(درک مطلب)			
۴	٣	۲	1~
(نسرین خلفی)			۶۷- گزینهٔ «۳»
ن فرومون،های	تركيبات مختلف بهعنوان	طبق متن، چرا مورچهها از	ترجمهٔ جمله: «
		مىكنند؟»	ردیابی استفادہ
	ونههای جانوری دیگر»	کردن از ردشان در برابر گو	«برای محافظت
(درک مطلب)			
۴	٣٧	۲	1
(نسرین ذلفی)			۶۸- گزینهٔ «۱»
چه برگ خـوار	به فرومون دنبالهدار مور	نویسنده در پاراگراف «۲»	ترجمهٔ جمله: «
		نشان دهد که»	اشارہ میکند تا
	ه فرومون نیاز است» وروی نیاز است» ۳	اری یک دنباله چقدر کم با	«برای علامتگذ
(<i>Charley</i>))	٣	۲	1~
(نسىرىن غلفى)			۶۹- گزینهٔ «۴»
یابی هـدایت	، از طریق فرومونهای رد	طبق متن، مورچەھا چگونە	ترجمهٔ جمله: «
			مىشوند؟»
	مىشوند.»	کهایشان متوجهٔ (آن) گاز ه	«از طريق شاخك
(درک مطلب)	_	_	_
۴	٣	۲	1

۷۰- گزینهٔ «۲» (نسرین ذلفی) ترجمهٔ جمله: «بر اساس متن، بیشترین مقدار بخار فرومون ... یافت می شود.» «درست بالای مسیر» (درك مطلب) ۴ ٣ Γ ۲ 🗸 ۲۶- گزینهٔ «۴» (عقیل مدمری وش) نكتة مهم درسي: با توجه به معنا و نقش فاعلى "The town" فعل "lack" بايد بهصورت معلوم به کار رود (رد گزینه های «۱ و ۳»). آوردن حرف ربط "so" در گزینهٔ «۲» باعث ناقص شدن ساختار جمله شده است. (ترتيب اجزاى جمله) ۲ ٣ 41 ۲۷- گزینهٔ «۲» (عقیل معمدی روش) نكتة مهم درسي: ترکیب "resulted in" به معنای «باعث شدن» صحیح است (رد گزینه های «۱ و ۴»). فعل "result" با توجه به معنا و نقش فاعلى "Deforestation" بايـد به صورت معلوم بیاید (رد گزینهٔ «۳»). بعد از "thousands" در معنای کشرت حرف اضافهٔ "of" می آید (رد گزینه های «۳ و ۴»). گزینه های «۱ و ۴» فاقد فعل می باشند و ناقص هستند. (ترتيب افزاى فمله) ٣ ٦ ۴ ۲ 🗸 ۲۸- گزینهٔ «۳» (عقیل معمدی روش) نكتة مهم درسي: گزینههای «۱، ۲ و ۴» فاقد فعل اصلی و از نظر ساختاری ناقص هستند. (ترتيب افزاى فمله) ۴ ٣ ٧ ۲ 1

«۴»	گزينة	-29
-----	-------	-----

www.konkur.in (عقیل معمریروش)

			نكتة مهم درسي:
ِینــههـای «۱ و ۳»).	سود، نـه قيـد (رد گز	سم از صفت استفاده می	برای توصيف ا
	» رعایت شده است.	جمله تنها در گزینهٔ «۴»	ساختار صحيح
(ترتیب افزای مِمله)			
۴	٣	٢	1
			N S a a
(عقیل معمریروش)			۳۰- گزینهٔ «۲»
			نكتة مهم درسي:
		r" باتوجه به معنی باید [
		ل "have"، با توجه به	
ار گزینــهٔ «۲» آمـده	صحيح جملـه تنهـا د	("has") بيايد. ساختار	بەصورت مفرد
			است.
(ترتيب اجزاىجمله)		_	_
 ۴	٣	۲	1
(مممد بوار آقایی)			۳۱- گزینهٔ «۴»
			می ۱) دل به جاده
			۲) آشنا به نظر
			۳) فکر کردن د
		کردن در حین سفر	۲) توقف کوتاه
(مکالمه) ۲	٣	۲	1
Ľ.▼	Ŀ		
, . ,			
(مممر بوار آقایی)			۳۲- گزینهٔ «۲ »
] خود را گرفتن	
			۲) غذا خوردن
		ن، حق با کسی بودن	۳) درست گفتر
		متن در انجام کاری	۴) استعداد دان
(مکالمه) ۲	L س		
Ľ	٣	۲	

۳۳- گزینهٔ «۱»

www.konkur.in (مەمدېۋار آھايى)

			نكتة مهم درسي:
"sweep some	ething under th	یے اصطلاح "ne carpet	شــکل کامــل ا
_م شود. معنای این	_ئ به درستی کامل مے	ها با گزینهٔ «۱»، این اصطلاح	میباشد که تنم
	کردن» میباشد.	ی را مخفی کردن، لاپوشانی	اصطلاح «چيز;
(مكالمه)			
۴	٣	۲	1.
(مممد بوار آقایی)			۳۴- گزینهٔ «۲»
		ن (بسیار مودبانه)	۱) مخالف بودر
		ه بد	۲) واقعا که، چ
		(کاملاً)	۳) موافق بودن
		ر یا فعالیت کردن، ادامه دادر	۴) شروع به کا
(asllo)			
۴	٣	۲	1
(مدمد بوار آقایی)			۳۵- گزینهٔ «۴»
	, كردن توافقنامه	، معامله، توافق كردن، تنظيم	۱) نهایی کردن
			۲) زنگ زدن،
		ای کسی [خودتان] بودن	
	کردن ال ا	نبت کردن، نامفهوم صحبت	
(مكالمه)	••••••		
۴	٣	۲	1
			"» adia: # wc
(شورام کریم;زارہ)			۳۶- گزینهی «'
	.» است.	'I'm a' به معنای «متأسفم"	عبارت Traid
(مكالمه)		_	
۴	٣	٢	1

· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	www.konkur.i شهرام کریم;اره)	n ;)	«	۳۷- گزینهی «۴
		ی «خدا را شکر» است.	thank goo'' به معن	عبارت "dness
	(مكالمه)			
	۴	٣	۲	١
	شورام کریم;(ره)	5)	«	۳۸- گزینهی «۲
		ىتم.» مىباشد.	' به معنای «متوجه ه	عبارت "I see
	(مكالمه)			
	۴	٣	۲	1
	شورام کریم;اره)))		۳۹- گزینهٔ «۱»
		«مشکلی نیست.» است.	That'll b" بەمعناى	عبارت "e fine
	(مماللمه)			
	۴	٣	۲	1√
	برالرشير شفيعی)	ie)		۴۰- گزینهٔ «3»
		۲) تابع قوانین بودن	ھن نرسيدن	۱) راه حلي به ذ
		۴) دنبال دردسر گشتن	لاع نداشتن	۳) ندانستن، اطا
	(مكالمه)			
	F	r,	۲	1
	تاله استیری)	(رەمە		۴۱- گزینهٔ «۴ »
		۲) بهانه		۱) اصل
		۴) تابش خورشید، شادی		۳) پايتخت
	(كلوز تست)			
	۴	٣	۲	1

W	ww.konkur.in (رهمت اله استيری)			۴۲- گزینهٔ « ۲ »
				نكتة مهم درسي:
	فعل اصـلی شـود (رد	میشود که جمله فاقد ا	یا اسم مصدر باعث	استفاده از مصدر
	عـل مفـرد محسـوب	ر ابتـدای جملـه یـک فا	۴»). اسم مصدر در	گزینههای «۱ و
		(رد گزینهٔ «۳»).	یک فعل مفرد دارد	میشود و نیاز به
	(كلوز تست)			
	۴	٣	۲	1
	(رهمتاله استیری)			۴۳- گزینهٔ «1»
		۲) حجم، اندازه		۱) شگفتی
		۴) دلیل	4	۳) فاصله، حاشیه
	ن» دقت کنید.	' بەمعنای «معجزہ کردن	'do wonders"	به ترکیب واژگانے
	(للوز تست)		-	
	۴	٣	۲	1~
	(رهمتاله استیری)			۴۴- گزینهٔ «۴»
				نكتة مهم درسي:
	ی درست باشـد (رد	م تا جمله از لحاظ گرامر	ماً نیاز به فاعل داری	
		به توجه با وجود حرف ر		
		فاده کرد (رد گزینهٔ «۳»	دیگر در جمله است	از یک حرف ربط
	(كلوز تىست) ۴ ا			
	۴	٣	۲	1
	(رهمتاله استیری)			۴۵- گزینهٔ «۲»
				نکتهٔ مهم درسی:
	ن یاز به اسـم مصـدر	باز "and" در جایخال _ی	حرف ربط همپايه،	با توجه به وجود
		همپایه شود.	یم تا با "going"	"looking" دار
	(للوز تست)			
	۴	٣	۲۷	١

۴۶- گزینهٔ «۲»

www.konkyr.in

			نكتة مهم درسي:
خالی نیاز به ضمیر	است، پس در جای	برای فعل "give" یکسان	فاعل و مفعول
توان از "others"	قبـل از اسـم نمـی	(رد گزینههای «۱ و ۴»).	انعکاسی داریم
		د گزینهٔ «۳»).	استفاده کرد (ر
(كلوز تست)			
۴	٣	۲	1
(رهمتاله استیری)			۴۷- گزینهٔ «۳»
			نکتة مهم درسي:
به ، چــه»، در	wh'' بەمعنای «ج	اختار " ether or	
		به "'or' داريم.	
(كلوز تست)			
۴	٣.	۲	1
(رهمتاله استيری)			۴۸- گزینهٔ «۱»
			نکتۀ مهم درسی:
، گذاشتن» مشخصاً	همعنای «به اشتراک	اسب برای فعل "share" ب	
(للوز تست)			with" مىبا
	_		
۴	٣	٢	<u> </u>
(رهمتاله استیری)			-۴۹ گزینهٔ «۲»
			نكتة مهم درسي:
را» داريم.	۷" بەمعنای «کە چ	ياز به ضمير موصولی "vhy	در جایخالی ن
(کلوز تست)			
۴	٣	۲	١

www.konkur.in (رهمتاله استیری)

۵۰- گزینهٔ «۴»

		2.00

			نکتة مهم درسی:
ه از جملـهوارههـای	ر داریم، چرا کـه اسـتفاده	از به یک فعل زماندا	در جایخالی نی
د گزینـههای «۲ و	نایی ناقص میکند (ره	ه جمله را به لحاظ مع	وصفى كوتاهشد
' بــهمعنــای «ثابـت	؛" بىراى فعىل "prove؛	scientific resear	۳»). نقش "ch
.(«\» 2	تار معلوم داریم (رد گزینهٔ	ست، پس نیاز به ساخ	کردن» فاعلی ا
(كلوز تست)			
۴	٣	۲	1
(رهمتاله استیری)			۵۱- گزینهٔ « ۱ »
	۲) حمله کردن	هبود دادن	۱) ارتقا دادن، ب
	۴) تلاش کردن	م شدن	۳) کم کردن، ک
(كلوز تست)			
۴	٣	۲	1~
(رهمتاله استیری)			۵۱- گزینهٔ «۲»
	۲) افسردگی		۱) بینش
	۴) جامعه، انجمن		۳) معجزه
(کلوز تست) ۴	ساب	_	_
۴	• • •	√ ۲	1
(رهمتاله استیری)			۵۲- گزینهٔ «۱»
			نكتة مهم درسي:
پس بایـد از ضـمیر	یم تا جمله معنادار شود،	از به مفهوم «که» دار	در جایخالی نی
	ینهٔ «۱» موجود است.	ه کنیم که تنها در گز	موصولى استفاد
(كلوز تست)			
۴	٣	٢	1~

www.konkur.i	n		
تاله استیری)	(ر قم		۵۴- گزینهٔ «۳»
	۲) فاضلاب		۱) پناهگاه، سنگر
	۴) بحث		۳) چشمانداز
(كلوز تست)			
۴	√۳	٢	1
مت اله استیری)	(رمم		۵۵- گزینهٔ «۲»
			نكتة مهم درسي:
رده» داریم (رد	excil" بەمعنای «ھیجان	به صفت مفعولی "ed	در جایخالی نیاز
	نياز به فعل "be" دارد.	»). صفت "excited"	گزینههای «۳ و ۴
(كلوز تست)			
۴	٣	۲	1